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OBEC LUŽANY  

 

503 05 LUŽANY č.p. 47                                 IČO:00653349  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA  

OBCE LUŽANY  

 

Zápis č. 3/2022  ze zasedání zastupitelstva obce Lužany, 

které se konalo dne 27. 06. 2022 v budově Obecního hostince U Holubů 

  

Zasedání bylo zahájeno v 17:10 hod.   

Přítomní zastupitelé:   Jitka Andrlová 

Roman Koza 

Ladislav Hanuš  

Kamil Matějka  

Nepřítomný zastupitel: Jiří Válek   

Hosté: 9 

 Návrh programu:   

1. Zprávy obecního úřadu  

2. Informace k provozu Obecního hostince „U Holubů“  

3. Ostatní  

4. Diskuse  
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Zahájení veřejného zasedání starostkou obce. Přítomni jsou 4 členové zastupitelstva, zastupitelstvo 

je tedy usnášeníschopné.       

 
  Určení zapisovatele a schválení ověřovatele zápisu  

Zapisovatelem pro pořízení zápisu ze zasedání zastupitelstva obce je určen p. Roman Koza, 

místostarosta obecního úřadu.  

 

Ověřovatel zápisu byl navržen p. Ladislav Hanuš.  

 
Hlasování: 

Pro 4  Proti 0               Zdrželi se 0  Návrh byl schválen  

 

  Schválení programu zasedání zastupitelstva obce, popř. doplnění programu  

Nebyl vznesen žádný návrh na doplnění programu zasedání.   
Hlasování:  

Pro 4  Proti 0               Zdrželi se 0  Návrh byl schválen  

 

1. Zprávy obecního úřadu  

  

a) Starostka obec přednesla zastupitelstvu žádost sdružení „Obecný zájem“ o finanční dar na 

provoz střediska. „Obecný zájem“ vykonává služby pro seniory a potřebné v našem regionu. 

Zajišťuje rozvoz obědů a drobné služby. Starostka obce navrhla zastupitelstvu hlasovat o 

poskytnutí daru ve výši 15.000,- Kč   
  

Hlasování:  

Pro 4  Proti 0               Zdrželi se 0  Návrh byl schválen  

  

b) Dětské hřiště: Starostka obce informovala zastupitelstvo a přítomné hosty o rekonstrukci 

dětského hřiště. Bylo vyměněno vybavení hřiště, kdy staré již nebylo možné bezpečně 

provozovat. Zároveň starostka obce přednesla zastupitelstvu návrh Provozního řádu dětského 

hřiště. Zastupitelstvo navrhlo vypustit část, kde bylo uvedeno pískoviště. To nebude 

realizováno. Část o pískovišti byla vyňata z textu. Starostka obce dala hlasovat o Provozním 

řádu.   
  

Hlasování:  

Pro 4  Proti 0               Zdrželi se 0  Návrh byl schválen  

  

c) Rozpočtová opatření: Starostka obce informovala zastupitele o rozpočtových opatřeních č. 

4/2022 a 5/2022.   

 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí.  
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2. Informace k provozu Obecního hostince „U Holubů“  

  

Starostka obce informovala přítomné o realizaci rekonstrukce a zprovoznění Obecního hostince „ U 

Holubů“.   

K 4. 5. 2022 obec obdržela živnostenské oprávnění a koncesi k prodeji více procentního alkoholu pro 

Obecní hostinec „U Holubů“. Provoz byl zahájen 6.5.2022 otevřením pro veřejnost a 6.5.2022 akcí 

taneční zábavou s živou hudbou. V následujících dnech provozovnu navštívily hned dvě kontroly a to 

Živnostenského úřadu a Krajské hygienické stanice provedené na upozornění spotřebitele. Jak kontrola 

Živnostenského úřadu ani Krajské hygienické stanice neshledala žádná závažná pochybení a pouze 

upozornila na detaily, které jsou u nově otevřené provozovny běžné. Zápisy těchto kontrol jsou k 

nahlédnutí v kanceláři Obecního úřadu. Žádost o nahlédnutí podléhá správnímu řádu a úhrady 

správního poplatku.  

Provozní doba Obecního hostince „U Holubů“ byla stanovena následně: středa, pátek a sobota vždy od 

19.00 do 22.00 hod.  

Za období provozu bylo řešeno jedno porušení provozního řádu Obecního hostince „ U Holubů“ V 

sobotu 25. 6. 2022 uspořádala Obec Lužany „Den otevřených dveří“. Akce se zúčastnilo 76 osob z řad 

obyvatel, rodáků a dalších návštěvníku. Na přání návštěvníků plánuje obec opakování akce s rozšířením 

pozvání o obyvatele okolních obcí a rodáky.   
  

 Zastupitelstvo vzalo na vědomí.  

 

3. Ostatní  

  

 Informace k otázkám z předešlého zasedání obecního zastupitelstva obce    
  

a) Dotaz zastupitele p. Válka ke kácení břízy pod dráty elektrického vedení a náhradní výsadba. 

Pan Válek upozornil na skutečnost, že byla společností ČEZ Distribuce pokácena bříza bělokorá 

pod dráty elektrického vedení z důvodu bezpečnosti. Pan Válek upozornil na skutečnost, že 

náhradní výsadba byla provedena opět pod elektrickým vedením. ČEZ Distribuce byla na 

připomínku upozorněna. Při místním šetření bylo zjištěno, že náhradní výsadba byla provedena 

mimo vedení a neměla by ohrožovat dráty elektrického vedení.  

  

b) Starostka obce odpověděla hned na dvě otázky předložené paní Vozandychovou a spol. týkající 

se využití pozemku u lesa a využití sálu Obecního hostince pro rekreační sportovní vyžití 

spoluobčanů. Zastupitelstvo tento podnět projednalo a zahájilo legislativní kroky pro realizaci 

návrhu. Vzhledem k tomu, že podle legislativy je nutné provést určité kroky a odpovědné 

instituce mají k vyřízení své zákonné lhůty, předpokládá obec, že bude reálné odpovědět 

případně realizovat návrhy v horizontu 4-6 týdnů. O stavu bude obyvatelstvo obce informováno 

na úředních deskách.  
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c) Na předešlém jednání zastupitelstva bylo projednána rekonstrukce dětského hřiště, které bylo v 

havarijním stavu. Zastupitelstvo odsouhlasilo rekonstrukci s termínem plnění do 31.5.2022. 

Realizace se sice nepodařila do termínu 31.5.2022 z důvodu příliš velké vytíženosti techniků 

dodavatele. Realizace a otevření bylo provedeno k 25.6.2022. Rekonstrukce bude ještě 

pokračovat oplocením. Ale jak již bylo popsáno, tak nedostatek času firem poskytujících služby 

zpozdilo vybudování oplocení. Materiál na oplocení je již dodán. Nabízí se dvě možnosti řešení a 

to vyčkat na vybudování dodavatelskou službou, nebo oplocení provést svépomocí.  Obecně 

dětská hřiště nevyžadují oplocení, ale vhledem k tomu že pozemek sousedí s tokem říčky 

Trotina chce obec minimalizovat nebezpečí pro dětské návštěvníky hřiště. O realizaci oplocení 

bude zastupitelstvo jednat v následujících dnech.  
  

 Zastupitelstvo vzalo na vědomí. 

 

4. Diskuse  

  

a) Dotaz paní Grande k pozemku pod lesem (v minulosti využívané jako hřiště).  Bylo 

zodpovězeno v bodě b) u položky Ostatní.  

  

b) Dotaz pana Vozandycha, zda je v plánu obce zahrnuto i víceúčelové sportoviště.  

Starostka obce odpověděla, že ano a to na pozemku sousedícím s Obecním hostincem z důvodu 

nutnosti napojení na veřejné sítě a zázemí. Vhledem ke složitosti celé akce však není v silách 

obce zabezpečit realizaci v horizontu měsíců, ale spíše 2 let. Obec proto hledá náhradní a 

dočasné řešení, aby bylo umožněno rekreační sporty provozovat.  
 

Vzhledem k tomu, že nebyly vzneseny žádné další příspěvky do diskuse, tak starostka obce poděkovala 

zastupitelstvu a hostům za účast a jednání zastupitelstva v 17.45 ukončila.  
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Usnesení ze dne 27. 6. 2022  

1. Zastupitelstvo obce Lužany se 4 hlasy usneslo na zapisovateli:  p. Koza a na ověřovateli zápisu: 

p.Hanuš.  

2. Zastupitelstvo obce Lužany se 4 hlasy usneslo na schválení programu zasedání zastupitelstva 

obce dne 27. 6. 2022.   

3. Zastupitelstvo obce Lužany se 4 hlasy usneslo na schválení žádosti daru pro sdružení Obecný 

zájem ve výši 15.000 Kč.   

4. Zastupitelstvo obce Lužany se 4 hlasy usneslo na schválení Provozního řádu dětského hřiště.   

5. Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí rozpočtová opatření č. 4/2022 a 5/2022.  

  

Zasedání skončilo v 17.45 hod.  

V Lužanech dne 27. 6. 2022   

         Zapisovatel: Roman Koza  

         Ověřovatel zápisu: Ladislav Hanuš  

         Starostka: Jitka Andrlová  


